

Job Access

Driving disability employment

တၢ်ဂ့ၢ်နီၢ်နီၢ်အကဘျဲး

တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤဒီးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်လၢအအိၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်မၤကစၢ်တဖၣ်အဂီၢ်

တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤဒီးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ်အကလုာ်ကလုာ်လၢအအိၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်မၤကစၢ်တဖၣ်အဂီၢ်လၢအကစိးလဲဒီးပၤယၢ်ပၤလၢအအိၣ်ဒီးနီၢ်ခိၣ်နီၢ်သးက့ၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့ၣ်လၢအဝဲသ့ၣ်အတၢ်မၤအလီၢ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.တၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤပၢ်ယုာ်-

ထံၣ်ကီၢ်နီၢ်ခိၣ်နီၢ်သးက့ၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့ၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအတၢ်အပဒိၣ်တဖၣ်ဒုးဘျးစဲကွီၤဒီးပဒိၣ်တၢ်ဖံးတၢ်မၤဂ့ၢ်ဝိအတၢ်မၤစၢၤသ့ဝဲဒၣ်ဒီးမၤဂ့ၢ်ထီၣ်ကွီၤကျဲၤလၢတၢ်ကျဲၣ်ဘၣ်က့ၢ်သ့ဒီးတၢ်မၤအဘၣ်စၢၤ

လၢလဲအသန့ၣ်လၢအဘၣ်တၢ်ဆီၣ်ထွဲမၤစၢၤတၢ်အိၣ်ပျဲန့ၣ်လီၤတၢ်ကဒုးဘၣ်လိာ်လၢလဲလၢအဘၣ်လိာ်ဖိးဒုယုာ်ဒီးပၤလၢအဘၣ်တၢ်ဒီးလဲအိၣ်လၢအအိၣ်ဒီးနီၢ်ခိၣ်နီၢ်သးက့ၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့ၣ်အတၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်မၤအိၣ်ထီၣ်န့ၣ်လီၤ.အိၣ်ဝဲဒၣ်စ့ၢ်ကိးလၢပၤမၤတၢ်ဖိလၢအတၢ်မၤတၢ်ခဲခဲအံၤတဖၣ်.မ့ၢ်လၢကံၢ်စိလၢတၢ်ကမၤဝဲဒၣ်တၢ်မၤလီၤစ့ၢ်ဝဲဒၣ်အယီၤဘၣ်တဘျီအိၣ်လၢတၢ်လီၤဘၣ်ယီၣ်အလီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပၤအိၣ်စၢၤလၢယၢ်ဖိလၢအနီၢ်ခိၣ်နီၢ်သးတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့ၣ်လၢအမၤလီၤသ့ထီၣ်အသးခိၣ်ဖျိတၢ်မၤဝဲဒၣ်တၢ်လိာ်တၢ်ဆီၣ်ထွဲဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အလဲတခါဆူၣ်ပၤအိၣ်စၢၤတၢ်လၢယၢ်ဖိလၢအမၤလီၤသ့ထီၣ်အသးခိၣ်ဖျိအန့ၣ်လီၤ.မၤတၢ်ဒီးအိၣ်ဒီးနီၢ်ခိၣ်နီၢ်သးက့ၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့ၣ်လၢအကြးအဘၣ်ဝဲဒၣ်ဒီးတၢ်မၤစၢၤတဖၣ်အတၢ်မၤကစၢ်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ.

နီၢ်တကအဂီၢ်တၢ်မၤစၢၤလၢတၢ်မၤအလီၢ်အပူၤမၤစၢၤဟ့ၣ်န့ၣ်တၢ်အလဲတဖၣ်ဆူၣ်တၢ်ဖံးတၢ်မၤအလီၢ်တၢ်ဆီၣ်ထွဲအတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤတဖၣ်လၢပၤလၢအလိာ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤခဲအံၤခဲအံၤမ့ၢ်လၢအဝဲသ့ၣ်အနီၢ်ခိၣ်နီၢ်သးအက့ၢ်အဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့ၣ်အယီၤမ့ၢ်တမ့ၢ်တၢ်ဆူၣ်တၢ်ဆါအတၢ်အိၣ်သးအယီၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်လဲထီၣ်က့ၢ်လီၤစ့ၢ်တၢ်ပၢ်နီၣ်ဟ့ၣ်လီၤအံၤမၤစၢၤဝဲဒၣ်သ့ဝဲန့ၣ်အိၣ်ဒီးပၤမၤတၢ်ဖိလၢအတၢ်ဆူၣ်တၢ်ဆါအတၢ်ပၢ်ဖျါတခါလၢအဝဲသ့ၣ်သ့ဝဲဒၣ်ကမ့ၢ်တၢ်တီထီၣ်ဆူၣ်လီၤမ့ၢ်တသ့ဘၣ်အခါန့ၣ်လီၤ.

ထံၣ်ကီၢ်တၢ်ဖံးတၢ်မၤအတၢ်လဲဒီးဖျိအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဟ့ၣ်တၢ်ခွဲးယၢ်ဂ့ၢ်ဘၣ်တခါလၢနဂီၢ်သ့ဝဲဒၣ်လၢနကထံၣ်န့ၢ်မ့ၢ်ပၤလၢအအိၣ်ဒီးနီၢ်ခိၣ်နီၢ်သးက့ၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့ၣ်ဖံးမၤတၢ်လၢနတၢ်ဖံးတၢ်မၤအအိၣ်အယၤအပူၤလဲၣ်ဒီးအဝဲသ့ၣ်မၤတၢ်ဖံးတၢ်မၤမုၢ်လၢအလီၤဆီလိာ်အသးတဖၣ်သ့လၢက့ၢ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပၤတတၢ်ဒိၣ်ထီၣ်အိၣ်ထီၣ်အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤမၤစၢၤဟ့ၣ်ပၤလၢအအိၣ်လၢအိၣ်စၢၤလၢယၢ်ဖိခိၣ်တၢ်လီၤတဖၣ်သ့ဝဲဒၣ်-ပၢ်ယုာ်ပၤလၢအအိၣ်ဒီးနီၢ်ခိၣ်နီၢ်သးက့ၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့ၣ်-လၢအကဘၣ်လိာ်အသးဒီးန့ၢ်မ့ၢ်က့ၢ်လဲၣ်ကွၢ်အတၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲၤဆူၣ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖံးတၢ်မၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤတခါလၢလၢအဂီၢ်မ့ၢ်တမ့ၢ်နီၢ်ခိၣ်နီၢ်သးက့ၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့ၣ်အဂ့ၢ်အကျိၤလၢနတၢ်မၤအလီၢ်လၢတၢ်ကွဲးထုးထီၣ်အိၣ်လၢနဂီၢ်န့ၣ်.လဲၣ်အိၣ်သကိးဘၣ် www.jobaccess.gov.au မ့ၢ်တမ့ၢ်ကိးဘၣ် JobAccess အပူၤဟ့ၣ်က့ၢ်ဟ့ၣ်ဟ့ၣ်ဖဲတၢ်တကလၢ၁၈၀၀ ၄၆၄၈၀၀-လိာ်စိတၢ်ကိးလၢတၢ်ကိးခိၣ်ဖျိလိာ်စိဖိစိစ့ၣ်အပူၤအလဲဘၣ်တၢ်ယုၤအိၣ်န့ၣ်လီၤ.



JobAccess is the national hub for workplace and employment information for people with disability, employers and service providers.

Australian Government 1800 464 800 www.jobaccess.gov.au

Available services and programmes for employers V.1.0 1894.06.16U - KAREN